
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Dagsorden til møde d. 23. januar 2025 
Kl. 18.00 – 20.30, på afdeling Græse Bakkeby 

 

 

Mødedeltagerere 

 

   

   

Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

- Godkendt  

Sag nr. 2  Nyt fra ledelsen, herunder Orientering, 15 min 
- Elev til- og fragang 

Oversigt over til og fragang af elever er delt ud og drøftet.  

 
- Status på indskrivning 

Vi har ikke fået tallene fra forvaltningen endnu, vi mangler oversigten 
med hvem der har valgt os, og hvem der er blevet bevilliget noget 

andet. 

- Skolebestyrelsen spørger om der er flere arrangementer for de 
kommende 0. klasser så de kan komme og se skolerne en gang mere 

inden start. 
 

- Møde med forældre på 1. årgang grundet den almene trivsel, og 

orientering om etablering af en ny mellemform. 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet  Orientering, 15 min 

- MA Ikke mødt 

Planlægning af Galla er i gang. 
- FA: Evaluering af klippeklisterdag 

De har bragt et ønske op om en fælles elevrådsdag. 
- GB intet nyt 

Forældrerepræsentanter: 
Maria Britt 

Mette Horsleben 
Thomas Sander Hansen 

Maria Vedby Kristensen - Afbud 
Ania Torpsgaard Larsen - Afbud 

Ulrich Lind - Afbud 

Kristine Palsgaard 
Camilla Herlev Vindeløv Holm 

Josefine Roos 
Jean Paul Budete - Afbud 

Julia Revling Steenbuck - Afbud 

Medarbejderrepræsentanter: 
Nazif Altintas 

Michelle Linde Danielsen 
 

Ledelsesrepræsentanter: 
Joy Frimann Hansen 

Jette Low 
 

Elevrepræsentanter: 
Lianna Mie Kirk Zsirai - afbud 

Helle Vita From Jakobsen - afbud 

  
 

 
Sekretær 
Sabine Bartholin 
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Sag nr. 4 Kvalitetsprogram (ny folkeskolelov) Orientering, 30 min 
- Kvalitetsprogrammet fra UVM indeholder 33 initiativer der skal træde i 

kræft inden for indeværende og de kommende skoleår. 
 

Der er en række tiltag som skolen skal forholde os til allerede nu. 

Det er blandt andet styrket indsats for de mest udfordrede elever, 
ekspertgrupper for fagfornyelse, lettelse af prøvetrykket, 

Juniormesterlære i 8. -og 9. klasse fra næste skoleår (kan også gælde 
almene elever) hvor de er i praktik 2 dage og skole 3 dage, som 

afgangsprøve skal de så kun op til dansk og matematik, ny 

valgfagspakke fra 7. klasse fx teknologi forståelse mm. 
Den nye timefordelingsplan fra skoleåret 25/26 er gennemgået kort. 

Der kan læses mere på UVM’s hjemmeside 
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-

regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/om-aftalen/om-
aftale-om-folkeskolens-kvalitetsprogram 

Sag nr. 5 Kommende budgetmodel  Orientering, 10 min 

- Frederikssund Kommune har hyret et firma ind til at udarbejde en ny 

budgetmodel, forslaget er pt i høring. 
- Den nye budgetmodel indeholder to områder: fordeling af frie midler 

efter højere og mere nuanceret grad af socio-økonomiske forhold samt 
delvis decentralisering af midler til specialundervisning. 

Den nuværende model for tildeling tager i nogen grad højde for socio-
økonomiske forhold, men den nye analyse og den foreslåede 

tildelingsmodel indeholder flere og mere nuancerede parametre. 

Modellen vil give Trekløverskolen en lidt større andel af de frie midler 
end den nuværende model. 

Hvis Byrådet beslutter en delvis decentralisering af midler til 
specialundervisning, vil Trekløverskolen fremover have mulighed for i 

højere grad at tilbyde lokale løsninger for børn med særlige behov som 

alternativ til specialskolepladser. Der er en lang række forhold som er 
uafklarede i den foreslåede model. 

Skolebestyrelsen har udarbejdet et høringssvar, der stiller spørgsmål 
ind i det, der ikke er tydeligt beskrevet. 

SFO kører eget budget – der er ikke lagt op til at deres takster skal 

ændres i forhold til socioøkonomi. 

Sag nr. 6 Driftsbudget, status  Tilsyn, 10 min 

- Grundet elevnedgang har vi desværre også nedgang i midler, der er 

skåret meget nogle steder, men budgettet hænger sammen. 

Sag nr. 7 Frisættelse af skolen  Orientering + debat, 20 min 
- Punkt udskudt. Vil blive behandlet sammen med andre tiltag i 

Kvalitetsprogram for Folkeskolen. 

Sag nr. 8 Ny skolestruktur  Drøftelse, 30 min 
Bakketoppen flytter på afd. Falkenborg til sommer. Både for at fordele 

lederressourcerne mere jævnt på matriklerne, fordi der i længden ikke 
er plads til Bakketoppen på afd. Græse, og fordi der kan være synergi i 

at have de to gruppeordninger Bakketoppen og Falken tættere 

sammen. 
- Skoleledelsen foreslår at indlede drøftelser og undersøgelser af fordele 

og ulemper ved  at lave en rokering, således at eleverne allerede i 6. 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/om-aftalen/om-aftale-om-folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/om-aftalen/om-aftale-om-folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram/om-aftalen/om-aftale-om-folkeskolens-kvalitetsprogram
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klasse flytter til afd. Marienlyst. Hvis en sådan løsning anbefales, skal 
det være af både pædagogiske og faglige årsager. 

Når eleverne starter på afd. Marienlyst fra 7. årgang, kan det være 
udfordrende, fordi eleverne er ret faste i deres relationer, ofte er meget 

påvirkerede af hormoner og kan have svært ved at  lande i nye 

rammer. Dette kan gøre, hvilket gør deres 7. skoleår meget uroligt, og 
give mindre mulighed for faglig fordybelse. 

Skolebestyrelsen har en række spørgsmål, ser både mulige fordele og 
bekymringer, men er imødekommende overfor ideen om en analyse, 

der arbejdes derfor videre med forslaget. Både medarbejdere, elever og 

forældre vil blive inddraget i processen. 
Derefter vil analysen blive forelagt for skolebestyrelsen, som derefter 

har mulighed for at foreslå en ændring i skolestrukturen til behandling i 
det politiske udvalg Skole, klub og SFO. 

Sag nr. 9 Personalenyt  Orientering, 10 min 

- Drøftet  

Sag nr. 10 Evt.    10 min 
- Møder for kommende 7. klasse, der har været savnet samme møde 

som sidste år på FA. 
- Det har fungeret godt for de elever fra FA og GB der har modtaget 

fransk undervisning på MA, det har gjort dem mere åbne og positive 

over for at skulle på MA samt deres fællesskab GB og FA imellem. 
Kunne det være en ide at fortsætte som en form for brobygning? 

Sag nr. 11 Punkter til næste gang. 

 

  

  
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 


